
  

IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

29 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

(posėdis vyko nuotoliniu būdu)  

 

2021 m. spalio 28 d. Nr. T-12 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2021 m. spalio 28 d., 13:00 – 16:00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorė – Jovita Šumskienė, Protokolo skyriaus vedėja. 

Posėdžio protokolą surašė Renata Vičienė, Protokolo skyriaus vyr. specialistė. 

Posėdyje nuotoliniu būdu dalyvavo 23 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdyje nedalyvavo: Daina Martišienė, Juliaus Martišiaus ūkio technologė, ir Audrius 

Misiūnas, Plungės technologijų ir verslo mokyklos direktorius.  

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Nuotoliniu būdu vykusio Savivaldybės tarybos 29 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas 

Plungės rajono savivaldybės www.youtube.com kanalu.   

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 29 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto „Alsėdžių miestelio 

pažinimo centro ekspozicijos įrengimas“ įgyvendinimui ir lėšų skyrimo. 

3. Dėl Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigose, 

įgyvendinančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

4. Dėl Biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro nuostatų patvirtinimo. 

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. T1-138 

„Dėl Specialiosios tikslinės dotacijos mokymo lėšų dalies, tenkančios Savivaldybei, apskaičiavimo, 

paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-52 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų tinklo pertvarkos 2021–2025 metų bendrojo plano 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė. 

7. Dėl Individualių buitinių nuotekų valymo įrenginių įsigijimo ir įrengimo dalinio 

kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

8. Dėl Plungės rajono savivaldybės teritorijos bendrojo plano keitimo pradžios ir planavimo 

tikslų.  

9. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perdavimo patikėjimo sutartimi uždarajai akcinei 

bendrovei „Plungės šilumos tinklai“. 

10. Dėl turto, gauto įgyvendinant projektą „Vaikų dienos centrų tinklo plėtra Plungės rajono  

savivaldybėje“, perdavimo panaudos teise. 

11. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-110 

„Dėl sutikimo perimti materialųjį ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimo. 

http://www.youtube.com/
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12. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu naudoti bei 

jo nurašymo.  

13. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. T1-156 

„Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

Pranešėja Daina Martišienė, Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkė. 

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-47 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2020 metų 

priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo“ pakeitimo. 

15. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-48 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2021 metų 

priemonių plano patvirtinimo“ pakeitimo. 

16. Dėl Plungės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš 

atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą nuostatų patvirtinimo. 

17. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-49 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusių sprendimų pakeitimo.  

18. Dėl Bendrojo ugdymo mokyklų darbo užmokesčio fondo savivaldybės 

savarankiškosioms funkcijoms vykdyti apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

19. Dėl Ikimokyklinio ugdymo mokyklų darbo užmokesčio fondo (savivaldybės 

savarankiškosioms funkcijoms vykdyti, be pedagoginių darbuotojų) apskaičiavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 

20. Dėl Neformaliojo ugdymo mokyklų darbo užmokesčio fondo savivaldybės 

savarankiškosioms funkcijoms vykdyti apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimo. 

21. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo Nr. T1-90 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be pareigybių, 

finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

22. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. T1-50 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių sprendimų 

pakeitimo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

23. Viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės veiklos audito ataskaita. 

24. UAB „Plungės šilumos tinklai“ veiklos audito ataskaita. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė, savivaldybės kontrolierė. 

25. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

25.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

spalio 4 d. reikalavimas Nr. TR5-74 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

16 straipsnio 3 dalies 6 punkto nuostatų įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

 

PAPILDOMI KLAUSIMAI: 

26. Dėl UAB „Plungės vandenys“ 2021-2025 metų veiklos-plėtros plano patvirtinimo. 

27. Dėl Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimo nereikalingu ir netinkamu naudoti bei 

jo nurašymo. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 
 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 29 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė posėdžio darbotvarkę.  

Tarybos nariai pastabų dėl darbotvarkės neturėjo, ji patvirtinta bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal pateiktą darbotvarkę.  
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2. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto „Alsėdžių 

miestelio pažinimo centro ekspozicijos įrengimas“ įgyvendinimui ir lėšų skyrimui. 

Pranešėja Vida Bondauskienė, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkė, pristatė 

planuojamą įgyvendinti projektą Alsėdžiuose.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-258 pridedamas). 

 

3. SVARSTYTA. Mokesčio už vaikų išlaikymą Plungės rajono savivaldybės švietimo 

įstaigose, įgyvendinančiose ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas, tvarkos aprašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodama 

pagrindinius aspektus.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-259 pridedamas). 

 

4. SVARSTYTA. Biudžetinės įstaigos Plungės sporto ir rekreacijos centro nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė  trumpai pristatė sprendimo projektą, įvardijo pagrindinius 

nuostatų pakeitimus.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-260 pridedamas).  

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gegužės 27 d. sprendimo Nr. 

T1-138 „Dėl Specialiosios tikslinės dotacijos mokymo lėšų dalies, tenkančios Savivaldybei, 

apskaičiavimo, paskirstymo ir panaudojimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė informavo, kas pakeista Tvarkos apraše.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-261 pridedamas). 

 

6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-52 „Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo įstaigų tinklo pertvarkos 2021–2025 metų 

bendrojo plano patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Vida Bondauskienė teigė, kad sprendimo projektas parengtas, siekiant išplėsti 

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo prieinamumo galimybes.  

Komiteto pirmininkė siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-262 pridedamas). 

 

Posėdyje nedalyvaujant Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų komiteto pirmininkei Dainai 

Martišienei ir Savivaldybės tarybos nariams sutikus, darbotvarkės 7-13 klausimus pristatė 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis.  

 

7. SVARSTYTA. Individualių buitinių nuotekų valymo įrenginių įsigijimo ir įrengimo 

dalinio kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, trumpai pristatė sprendimo projektą, 

akcentuodamas jo esmę. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-263 pridedamas).  

 

8. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės teritorijos bendrojo plano keitimo pradžios ir 

planavimo tikslų pristatymas.  

Pranešėjas Audrius Klišonis trumpai pristatė sprendimo projektą.  

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-264 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo turto perdavimas patikėjimo sutartimi uždarajai 

akcinei bendrovei „Plungės šilumos tinklai“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-265 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Turto, gauto įgyvendinant projektą „Vaikų dienos centrų tinklo plėtra 

Plungės rajono  savivaldybėje“, perdavimas panaudos teise. 

Pranešėjas Audrius Klišonis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas pagrindinius 

akcentus.  

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-266 pridedamas).  

 

11. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. balandžio 29 d. sprendimo 

Nr. T1-110 „Dėl sutikimo perimti materialųjį ilgalaikį ir trumpalaikį turtą Savivaldybės nuosavybėn 

ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis trumpai pristatė sprendimo projektą.  

Savivaldybės meras siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-267 pridedamas). 

 

12. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimas nereikalingu ir 

netinkamu naudoti bei jo nurašymas.  

Pranešėjas Audrius Klišonis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Algirdas Pečiulis teigė, kad šis sprendimo projektas prieštarauja anksčiau priimtam tarybos 

sprendimui. Paprašė Savivaldybės administracijos atstovų paaiškinti, ar taryba gali pritarti 

siūlomam sprendimo projektui.  

Vytautas Tumas priminė, kad 2020 m. liepos mėnesį vykusiame tarybos posėdyje buvo 

svarstomas klausimas dėl Plungės „Ryto“ pagrindinės mokyklos valdomo turto perdavimo 

Savivaldybės administracijai. Tąkart taryba sprendimą priėmė su šia pastaba: „Privatizuojant 

Stalgėnų mokyklos pastatą, būtų atsižvelgta į Stalgėnų bendruomenės prašymą sporto salę perduoti 

jos poreikiams tenkinti“.  

Teisininkas paaiškino, kad šios pastabos pačiame sprendime nėra, ji užfiksuota tik posėdžio 

protokole.  

Vytautas Tumas tarybos išreikštą valią protokole užfiksuota pastaba įvertino tik kaip 

rekomendacinę nuorodą, kaip elgtis ateityje.  

Liudas Skierus pasiūlė Stalgėnų mokyklos pastatą parduoti, o iš gautų lėšų pastatyti naują 

statinį. 

Adomas Zamulskis siūlė nesudėti kelių klausimų į vieną, o dėl Stalgėnų mokyklos pastato 

padiskutuoti to klausimo pristatymo metu. 
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Audrius Klišonis priminė, kad Plungėje nėra galimybės įsigyti mažų (1 ar 2 kambarių) butų 

Socialinio būsto fondo plėtrai. Jis teiravosi, ar Savivaldybės administracija yra atlikusi 

skaičiavimus, kiek galėtų kainuoti Stanelių mokyklos pastato rekonstrukcija, įrengiant objekte 

socialinius būstus. Klausė, ar yra atlikta lyginamoji analizė, kuris variantas – įrengti socialinius 

būstus sename pastate ar pirkti naujus – yra ekonomiškesnis.  

Živilė Bieliauskienė atsakė, kad tokia analizė nebuvo atlikta. Informuota, kad Stanelių 

mokyklos pastato plotas – 982 kv. m. Atsižvelgus į tarybos nario Liudo Skieraus pateiktą 

informaciją, kad rekonstruojant seną pastatą 1 kv. m. kaina siekia 1 100 Eur, apskaičiuota, jog 

Stanelių mokyklos pastato rekonstrukcijos kaina siektų beveik 1 mln. Eur. Pasak Živilės 

Bieliauskienės, įsigyjant butus senos statybos daugiabučiuose namuose, 1 kv. m kaina svyruoja nuo 

600 iki 1 000 Eur.  

Algirdas Pečiulis pareikalavo balsavimo, jeigu siūlomame patvirtinti sąraše yra Stalgėnų 

mokyklos pastatas.  

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, vyko balsavimas. Rezultatai: 

už – 16, 

prieš – 1, 

susilaikė – 6. 

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-268 pridedamas).  

 

13. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2018 m. liepos 26 d. sprendimo Nr. 

T1-156 „Dėl Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų 

nekilnojamųjų daiktų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis pristatė, kokius nekilnojamojo turto objektus siūloma į traukti į 

Viešame aukcione parduodamo Savivaldybės nekilnojamojo turto ir kitų nekilnojamųjų daiktų 

sąrašą. 

Audrius Klišonis pasiūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą, nes jis yra susijęs su prieš 

tai svarstytu klausimu.  

Balsavimo rezultatai: 

už – 16, 

prieš – 1, 

susilaikė – 5. 

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-269 pridedamas). 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-47 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2020 

metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, siūlė 

tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-270 pridedamas). 

 

15. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-48 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Aplinkos apsaugos rėmimo specialiosios programos 2021 

metų priemonių plano patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas, kodėl 

sprendimas keičiamas.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-271 pridedamas). 
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16. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų 

surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Pranešėjas informavo, kad sprendimo projektas patikslintas po jungtinio Ūkio, ekologijos ir 

kaimo reikalų bei Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetų posėdžio. Jo metu pritarta Astos 

Beierle Eigirdienės siūlymui Vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų 

turėtojų ir atliekų tvarkymo dydžių sąraše numeriais 5, 13, 14, 17, 18, 19 ir 21 pažymėtoms 

nekilnojamojo turto objektų kategorijoms sumažinti siūlomą pastoviosios dalies įmokos dydį nuo 

84,00 Eur iki 24,00 Eur. 

Marijus Kaktys paprašė Savivaldybės administracijos darbuotojų surinkti informaciją apie 

tai, kiek už atliekų surinkimą ir tvarkymą moka kituose rajonuose gyvenantys ūkininkai. Siūlė šį 

klausimą aptarti kitą mėnesį vyksiančiuose posėdžiuose.  

Pasak Adomo Zamulskio, jungtinio komitetų posėdžio metu Marijaus Kakčio pateiktą 

pasiūlymą sutarta apsvarstyti kitą mėnesį vyksiančių posėdžių metu, nes tam reikia platesnės 

diskusijos ir daugiau informacijos.  

Algirdas Pečiulis teigė, kad būtų nesąžininga pritarti Astos Beierle Eigirdienės siūlomiems 

pakeitimams, nes visos išvardytos pozicijos yra Savivaldybės biudžetinių įstaigų. Tokiu atveju, 

pasak tarybos nario, mokestinė našta atgultų tik ant gyventojų pečių. Jis siūlė palikti tokius įkainius, 

dėl kokių buvo susitarta darbo grupės posėdžiuose.  

Audrius Klišonis atkreipė dėmesį į tai, kad, pritarus naujiems įkainiams, žymiai padidės 

vietinės rinkliavos mokestis religinės paskirties objektams.  

Mindaugas Kaunas sakė, kad siekiama visiems suvienodinti pastoviosios dalies dydį, o kokį 

kintamosios dalies dydį objekto savininkas mokės, priklausys nuo sukaupto atliekų kiekio, 

pasirinkto konteinerio dydžio, jo išstūmimų skaičiaus.   

Adomas Zamulskis, reaguodamas į Algirdo Pečiulio pasisakymą, paminėjo, kad kai kuriems 

gyventojams vietinės rinkliavos mokestis mažės.  

 Asta Beierle Eigirdienė siūlė pritarti jos pateiktam pasiūlymui sumažinti pastoviosios dalies 

įkainį anksčiau įvardytoms nekilnojamojo turto objektų kategorijoms.  

Mindaugas Kaunas informavo, kad vietinės rinkliavos mokestis mažės tiek gyvenantiems 

individualiuose namuose, tiek daugiabučiuose.  

Audrius Klišonis sakė norintis žinoti, kiek per dvejus metus iš gyventojų ir verslo subjektų 

buvo surinkta lėšų, viršijančių atliekų surinkimo ir tvarkymo išlaidas.  

Administracijos direktorius atsakė, kad per pastaruosius metus padaugėjo išieškotų skolų, 

dėl ko padidėjo įplaukos. Konkretaus atsakymo į Savivaldybės mero užduotą klausimą negalėjo 

pateikti.   

Audrius Klišonis klausė, dėl kokių priežasčių gydymo paskirties objektams kintamos dalies 

dydis išaugo iki 364 Eur.  

Mindaugas Kaunas apgailestavo, kad kai kurie posėdžio dalyviai nedalyvavo komitetų 

posėdžiuose. Jis sakė, kad tokia suma bus apmokestinti tie gydymo paskirties objektų savininkai, 

kurie neturės buitinių atliekų konteinerių.  

Audrius Klišonis dar teiravosi, ar toks pats kintamosios dalies dydis (364 Eur) bus taikomas 

visiems gydymo paskirties objektams be išimčių, pvz., mažam odontologijos kabinetui ir 

poliklinikai.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad, neturint atliekų konteinerio, dydis bus toks pat, turint 

konteinerį – priklausys nuo konteinerių pakėlimų skaičiaus.  

Adomas Zamulskis siūlė pritarti pateiktam sprendimo projektui, nes didžiajai daliai 

gyventojų jis yra finansiškai palankus, motyvuojantis atliekų surinkimui pasiimti konteinerius.  

Savivaldybės meras domėjosi, per kiek laiko gyventojams ir verslo subjektams bus 

kompensuota sumokėta permoka už suteiktas atliekų tvarkymo paslaugas.  

Mindaugas Kaunas atsakė, kad tai priklausys nuo tolimesnio bendradarbiavimo su UAB 

„Veistas“, investicijų dydžio sąvartyno teritorijai plėsti ir kitų veiksnių.  
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Liudas Skierus atkreipė dėmesį į tai, kad paslaugos kainos priklausys nuo faktinio 

konteinerių pakėlimų skaičiaus.  

Audrius Klišonis pasidžiaugė, kad kai kuriems gyventojams paslaugos kaina mažės, tačiau 

jam nerimą kelia žymus kainų šoktelėjimas kai kurioms nekilnojamojo turto objektų kategorijoms.  

Algirdas Pečiulis teigė neišgirdęs atsakymo, kodėl siūloma sumažinti mokestį Savivaldybės 

biudžetinėms įstaigoms.  

Mindaugas Kaunas sakė, kad jungtinio komitetų posėdžio metu pateiktas pasiūlymas 

mažinti pastoviosios dalies dydį kai kurioms nekilnojamojo turto objektų kategorijoms taikytinas ne 

tik Savivaldybės biudžetinėms įstaigoms, bet ir visoms kitoms pelno nesiekiančioms 

organizacijoms, tokioms kaip kaimo bendruomenės, iš biudžeto išlaikomos viešosios įstaigos.  

Algirdas Pečiulis pasakė, kad pateiktas pasiūlymas nesąžiningas paprastų gyventojų 

atžvilgiu.  

Vyko diskusija dėl pateikto pasiūlymo.  

Nesant bendro sutarimo dėl patikslinto sprendimo priėmimo, vyko balsavimas. Rezultatai: 

už – 14, 

prieš – 1, 

susilaikė – 7. 

Sprendimas priimtas.  

Dėl Marijaus Kakčio pasiūlymo bendru sutarimu priimtas protokolinis nutarimas: 

artimiausiu metu svarstyti klausimą dėl ūkininkų objektams nustatytos rinkliavos.   

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti patikslintą sprendimą (sprendimas Nr. T1-272 pridedamas). 

2. Pritarti tarybos nario Marijaus Kakčio pasiūlymui svarstyti Plungės rajono savivaldybės 

vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą nuostatų 

punktus dėl ūkininkų objektų apmokestinimo kitą mėnesį vyksiančiuose posėdžiuose.  

Detalesni Marijaus Kakčio pasiūlymai dėl nuostatų keitimo pateikti 2021 m. spalio 28 d. 

vykusio jungtinio Ūkio, ekologijos ir kaimo reikalų bei Ekonomikos, finansų ir biudžeto komitetų 

posėdžio protokole.  

 

17. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo Nr. 

T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021-2023 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir 

jį keitusių sprendimų pakeitimas.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis sakė, kad Strateginis veiklos planas keičiamas atsižvelgus į 

gautus įstaigų prašymus.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-273 pridedamas). 

 

18. SVARSTYTA. Bendrojo ugdymo mokyklų darbo užmokesčio fondo savivaldybės 

savarankiškosioms funkcijoms vykdyti apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas jo esmę. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-274 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Ikimokyklinio ugdymo mokyklų darbo užmokesčio fondo (savivaldybės 

savarankiškosioms funkcijoms vykdyti, be pedagoginių darbuotojų) apskaičiavimo tvarkos aprašo 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  
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NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-275 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Neformaliojo ugdymo mokyklų darbo užmokesčio fondo savivaldybės 

savarankiškosioms funkcijoms vykdyti apskaičiavimo tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu. 

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-276 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. kovo 25 d. sprendimo     

Nr. T1-90 „Dėl Plungės rajono savivaldybės biudžetinių įstaigų didžiausio leistino pareigybių (be 

pareigybių, finansuojamų iš ugdymo reikmėms finansuoti lėšų) skaičiaus patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas 

pagrindinius akcentus. 

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-277 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 18 d. sprendimo  

Nr. T1-50 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2021 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusių 

sprendimų pakeitimo.  

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą, nurodydamas biudžeto 

lėšų perskirstymo pakeitimus. Paminėjo, jog pajamos didinamos 1 123,311 tūkst. Eur.  

Algirdas Pečiulis klausė, ar skirta lėšų Varkalių ir Stalgėnų vaikų dienos centrams.  

Adomas Zamulskis teigė, kad minėtų centrų prašymus gavo tik šiandien.  

Audrius Klišonis apgailestavo, kad šie prašymai nebuvo apsvarstyti jungtinio komitetų 

posėdžio metu.  

Adomas Zamulskis sakė, kad nėra būtinybės tuos prašymus apsvarstyti skubos tvarka, nes 

dėl jų dar reikia pasiaiškinti.  

Vytautas Tumas informavo, kad, vadovaujantis teisės aktais, darbdavio pareiga yra išklausyti 

darbų saugos mokymus ir gauti už tai pažymėjimą. Taip pat Valstybinė darbo inspekcija yra 

sudariusi galimybes nemokamai gauti darbų saugos mokymų medžiagą bei išlaikyti egzaminą 

pažymėjimui įgyti.  

Mindaugas Kaunas teigė, kad prašymus pateikę centrai bus supažindinti su Vytauto Tumo 

pateikta informacija.  

Česlovas Kerpauskas stebėjosi, kad tiek diskutuojama dėl 560 Eur skyrimo dviem centrams, 

kai kitiems dalykams skiriamos žymiai didesnės sumos be didesnių ginčų.  

Mindaugas Kaunas sakė, kad yra tvarka, kaip skiriami pinigai iš Savivaldybės biudžeto. 

Algirdas Pečiulis teigė, kad Savivaldybės pareiga rūpintis vaikais, o pinigų prašo vaikų 

dienos centrai.  

Mindaugas Kaunas priminė, kad darbų saugos mokymų pažymėjimą turi gauti ne vaikų 

dienos centrų darbuotojai, o jų darbdaviai, t. y. bendruomenė arba viešoji įstaiga.  

Vyko diskusija.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-278 pridedamas). 

 

26. SVARSTYTA. UAB „Plungės vandenys“ 2021-2025 metų veiklos-plėtros plano 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą.  
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Audrius Klišonis teigė, kad plėtra yra būtina. Jis teiravosi, ant kieno pečių – gyventojų ar 

verslo subjektų – turėtų gulti finansinė našta, atsižvelgiant į tai, jog apie 90 proc. padidėjimo 

pajėgumų bus skirta verslo subjektams.  

Adomas Zamulskis retoriškai klausė, ar verslo subjektai turi jaustis kalti, kad nori verslą 

vystyti Plungėje. Ar finansinę naštą ant savo pečių turėtų nešti vien tik verslo subjektai, – tarybos 

narys atsakyti negalėjo.  

Asta Beierle Eigirdienė sakė, kad už paslaugą turi mokėti visi, kas ja naudojasi. Kitas 

diskutuotinas klausimas, ar reikia taikyti tam tikras proporcijas.  

Česlovas Kerpauskas teigė, kad planuojamos investicijos – didelės, todėl klausimas dėl 

paslaugos teikimo įkainių padidinimo yra aktualus.  

Marijus Kaktys atkreipė dėmesį į tai, kad šiuo metu Plungės gyventojai gana pigiai moka už 

vandens tiekimo ir buitinių nuotekų surinkimo paslaugą. Pasak tarybos nario, padidinus įkainį tiek, 

kiek planuojama, Plungėje gaunamų paslaugų kaina neviršytų Lietuvos vidurkio. Jis teigė, kad 

investicija yra reikalinga.  

Liudas Skierus informavo, kad jo įmonė šiuo metu apmoka apie 32-33 proc. UAB „Plungės 

vandenys“ kaštų. Retoriškai klausė, kiek gyventojai mokėtų už paslaugą, jeigu tokios dalies 

nesumokėtų šis vienas didelis vartotojas. Siūlė įžvelgti ir teigiamų aspektų didinant verslo 

investicijas Plungėje.  

Audrius Klišonis sakė, kad kitose savivaldybėse paslaugų įkainiai už vandens tiekimą ir 

nuotekų tvarkymą gyventojams bei verslo subjektams yra skirtingi.  

Vyko diskusija.  

Adomas Zamulskis sakė, kad plėtra būtina.  

Rimas Dužinskas teigė, kad dėl įkainių gyventojams bei verslo subjektams galės 

padiskutuoti ateityje, o dabar siūloma tvirtinti UAB „Plungės vandenys“ veiklos-plėtros planą.  

Audrius Klišonis sakė, kad gyventojams aiškumo reikia jau dabar.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-279 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Savivaldybės nekilnojamojo turto pripažinimas nereikalingu ir 

netinkamu naudoti bei jo nurašymas. 

Pranešėjas Adomas Zamulskis trumpai pristatė sprendimo projektą.  

Komiteto pirmininkas siūlė tarybai pritarti pateiktam sprendimo projektui. 

Algirdas Pečiulis paprašė balsuoti, nes sprendimo projekte minimos Stanelių ir Stalgėnų 

mokyklos.  

Nesant bendro sutarimo dėl sprendimo priėmimo, vyko balsavimas. Rezultatai: 

už – 15, 

prieš – 1, 

susilaikė – 5. 

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-280 pridedamas). 
 

23. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Plungės rajono savivaldybės ligoninės veiklos audito 

ataskaita. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė pristatė viešojoje įstaigoje Plungės rajono savivaldybės 

ligoninėje (toliau – Įstaiga) atlikto veiklos audito rezultatus.  

Raimondas Doviltis teigė tikėjęsis išgirsti apie ekonominį Įstaigos įvertinimą. Taip pat 

tarybos narys pasigedo Stebėtojų tarybos darbo įvertinimo.   

Danutė Jarašiūnienė pasakė, kad Stebėtojų taryba nėra Įstaigos valdymo organas, todėl į jos 

veiklą nebuvo gilintasi. Paminėta, kad dėl susiklosčiusių aplinkybių nebuvo galimybių tinkamai 

įvertinti viešųjų pirkimų procedūrų organizavimo audituojamoje Įstaigoje. 

Raimondas Doviltis klausė auditorės nuomonės, ar buvęs Įstaigos vadovas šiuo metu būtų 
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tokioje nepalankioje situacijoje, kokioje yra dabar, jeigu auditas būtų atliktas prieš kokius 5 metus.  

Savivaldybės kontrolierė negalėjo atsakyti į šį klausimą. Ji priminė, kad anksčiau Įstaigos 

finansinį auditą atliko nepriklausomas auditorius.  

Marijaus Kakčio nuomone, Įstaiga yra „nugyventa“, joje daug problemų. Jis siūlė kreiptis į 

LR Vyriausybę su prašymu išlaikyti ligoninę Plungės  gyventojams.  

Irena Taučienė priminė, kad praeitos kadencijos metu buvo pateikusi pasiūlymą atlikti auditą 

Įstaigoje. Klausė, kodėl į tai nebuvo atsižvelgta.  

Danutė Jarašiūnienė teigė neprisimenanti tokio pasiūlymo. Pasak jos, auditas jau atliktas, o 

kitąmet Savivaldybės Kontrolės ir audito tarnyba pasistengs patikrinti, kaip Įstaigoje tvarkomas 

darbo užmokesčio mokos fondas, įvertins, ar yra pokyčių.  

Adomas Zamulskis teiravosi, ar Įstaiga yra susipažinusi su audito rezultatais, 

rekomendacijomis.  

Savivaldybės kontrolierė atsakė, kad viskas yra suderinta su Įstaiga, jau pateiktas ir 

rekomendacijų įgyvendinimo grafikas. Paminėta, kad tik Savivaldybė nėra pateikusi atsakymo, iki 

kada ir kaip įgyvendins jai pateiktas rekomendacijas. 

 Audrius Klišonis paprašė auditorės pasidalinti su tarybos nariais informacija, kaip Įstaiga 

įgyvendino rekomendacijas.  

Danutė Jarašiūnienė sakė, kad rekomendacijų įgyvendinimą prižiūri Kontrolės komiteto 

nariai. Neprieštaravo informacija pasidalinti ir su visais tarybos nariais.  

Raimondas Doviltis sakė norintis ir ateityje sulaukti Savivaldybės Kontrolės ir audito 

tarnybos pagalbos išsiaiškinant, ką Įstaiga gali planuoti iš turimų finansinių resursų, nes spręstinų 

klausimų šiuo metu yra daug. 

Danutė Jarašiūnienė sakė turinti 2019 ir 2020 metų duomenis apie Įstaigos išlaidas ir galinti 

jais pasidalinti. Taip pat auditorė teigė, kad ne kas kitas, o Įstaigos darbuotojai geriausiai žino 

opiausias problemas. 

Gintaras Bagužis turėjo pastabų dėl naujojo Įstaigos vadovo reputacijos. Taip pat 

apgailestavo, kad Savivaldybės mero prižiūrimoje įstaigoje yra tiek daug problemų.  

Audrius Klišonis priminė, kad sveikatos sritį kuruoja jo pavaduotoja.  

Asta Beierle Eigirdienė siūlė prisiminti, apie kokį laikotarpį kalbama.  

Sutarta nesivelti į didesnes diskusijas. 

Adomas Zamulskis kvietė susitelkti, ieškoti pagalbos išsaugant Chirurgijos ir 

traumatologijos, Reanimacijos skyrius šioje Įstaigoje.  

Audrius Klišonis informavo, kad subūrė darbo grupę sveikatos reformos klausimams spręsti. 

Kalbėjo apie jau atliktus veiksmus ir planuojamus darbus. Žadėta surengti atskirą pasitarimą šiems 

klausimams aptarti.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

24. SVARSTYTA. UAB „Plungės šilumos tinklai“ veiklos audito ataskaita. 

Pranešėja Danutė Jarašiūnienė pristatė UAB „Plungės šilumos tinklai“ (toliau – Bendrovė) 

veiklos audito ataskaitą, akcentuodama pagrindinius aspektus. 

Audrius Klišonis sakė neradęs informacijos apie Bendrovės valdybos narius. Margaritai 

Charitonovai buvo pateikta pastaba ištaisyti šį trūkumą bei paprašyta paviešinti šią informaciją 

Bendrovės interneto svetainėje.  

Savivaldybės meras teiravosi pranešėjos nuomonės, kas yra atsakingas už tai, kad nėra 

laikomasi Savivaldybės administracijos direktoriaus apraše įtvirtintos nuostatos, jog atlyginimas 

Bendrovės valdybos nariams mokamas kas ketvirtį, atsižvelgiant į lankomumą. Audriaus Klišonio 

žiniomis, atlyginimai išmokami kiekvieną mėnesį.  

Danutė Jarašiūnienė atsakė, kad 2019 m. lapkričio 12 d. vykusio visuotinio akcininkų 

susirinkimo metu buvo nuspręsta atlyginimus mokėti kas mėnesį.   

Savivaldybės mero manymu, reikėtų ištaisyti kylančias dviprasmybes.  

Auditorė sakė, kad pateikė tokią rekomendaciją.  
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Audrius Klišonis klausė, ar teisėtai Bendrovės vadovui buvo mokamas priedas prie 

atlyginimo.  

Danutė Jarašiūnienė atsakė, kad tokį sprendimą priėmė Bendrovės valdyba, kadangi prieš tai 

dirbusiam vadovui atlyginimas buvo išmokamas kartu su priedu.  

Savivaldybės meras klausė, kodėl į Bendrovės administracijos darbuotojų automobilius 

nebuvo įdiegta GPS kontrolės sistema.   

Margarita Charitonova atsakė, kad sprendimą dėl GPS kontrolės sistemos įdiegimo tik 

traktoriuje priėmė buvęs vadovas, o ne ji. Žadėta atsižvelgti į Savivaldybės mero pastabą.   

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį į tai, kad kai kurie posėdžio dalyviai akcentuoja 2021 

m., o auditorės tyrė Bendrovės veiklą 2019-2020 m.  

Audrius Klišonis priminė, kad dabartinė Bendrovės vadovė, prieš užimdama šias pareigas, 

buvo valdybos narė.  

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

25. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai. 

25.1. Vyriausybės atstovų įstaigos Vyriausybės atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse 2021 m. 

spalio 4 d. reikalavimas Nr. TR5-74 (5.5E) „Dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

16 straipsnio 3 dalies 6 punkto nuostatų įgyvendinimo“. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras, informavo, jog yra gavęs Vyriausybės 

atstovo Šiaulių ir Telšių apskrityse reikalavimą dėl Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 

16 straipsnio 3 dalies 6 punkto nuostatų įgyvendinimo. Trumpai pristatė reikalavimo esmę.  

Savivaldybės meras informavo, kad yra sudaryta darbo grupė Platelių – kurortinės teritorijos 

– iniciatyvos plėtrai.   

Marijus Kaktys paprašė darbo grupės narių Plateliuose „palikti vietos ir ūkininkams“.  

Audrius Klišonis supažindino su tam tikrais aspektais, į kuriuos reikės atsižvelgti, rengiant 

kitų metų Savivaldybės biudžeto projektą.  

Asta Beierle Eigirdienė paprašė tarybos narių išsakyti nuomonę apklausoje dėl valstybinės 

žemės valdymo reformos krypties.  

Audrius Klišonis siūlė palaikyti antrąjį variantą, nes savivaldai reikia daugiau teisių.  

Marijus Kaktys vylėsi, kad po reformos įgyvendinimo ūkininkams nebus sukurtas didelis 

biurokratinis aparatas.  

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                                                                  Audrius Klišonis 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                                                      Jovita Šumskienė 

 

 

Posėdžio protokolą surašiusi sekretorė                                                                          Renata Vičienė 
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IX ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 29 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2021-10-28 

 

Arvydas Liutika - Vietos ūkio skyriaus vedėjas,   

Birutė Brogienė - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė,  

Daiva Mažeikienė              - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Danutė Jarašiūnienė - savivaldybės kontrolierė,  

Gabrielė Rachimova - Kultūros, turizmo ir viešųjų  ryšių skyriaus specialistė,  

Gražina Lukošienė - l. e. Bendrųjų reikalų skyriaus vedėjo pareigas,   

Ina Petrauskienė - Protokolo skyriaus specialistė,  

Inga Daublienė - Turto skyriaus vyr. specialistė, 

Ingrida Uznevičiūtė - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vyr. specialistė, 

Jovita Šumskienė - Protokolo skyriaus vedėja, 

Julija Čiuželienė - Švietimo ir sporto skyriaus vyr. specialistė, 

Jurgita Saldukienė              - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotoja, 

Kristina Černeckienė - Centralizuoto vidaus audito skyriaus vedėja, 

Laima Jurgutienė - savivaldybės kontrolieriaus pavaduotoja,  

Lina Miknienė                    - Turto skyriaus vyr. specialistė,  

Mantas Česnauskas - Administracijos direktoriaus pavaduotojas,  

Margarita Charitonova - UAB „Plungės šilumos tinklai direktorė, 

Mindaugas Kaunas - Savivaldybės administracijos direktorius,  

Neringa Žilienė                  - Turto skyriaus vyr. specialistė,                                       

Nijolė Gurčinė - Kontrolės ir audito tarnybos vyr. specialistė, 

Oresta Gerulskienė - savivaldybės gydytoja,  

Roberta Jakumienė - Vietos ūkio skyriaus vyr. specialistė, 

Simona Derkintė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vyr. specialistė,  

Vytautas Tumas - Juridinio ir personalo administravimo skyriaus vedėjas,  

Žaneta Vaitkuvienė - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Žydrūnas Purauskis - Savivaldybės mero patarėjas,  

Živilė Bieliauskienė           - Turto skyriaus vedėja. 

____________________________________ 

 


